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Advieslijst commissie Ruimte  

Datum:  woensdag 8 juni  2011 

Tijd:  20.00 uur 
Locatie: Commissiekamer gemeentehuis te Elst 
 
Aanwezig: 
Voorzitter:   Dhr. A. Noordermeer  
Commissieleden: Mevr. J. Versluis (CDA, plv), dhr. R.H. Latour (D66), dhr. J.G.M. van 

der Heijden (D66), dhr. J. van Hulst (GBO), mevr. W.J. Seinhorst 
(GL), dhr. M. Langeveld (GL, tot 22.00u), dhr. P.W. de Waard (VVD), 
dhr. A.A.M. Ras (VVD), dhr. J.W.Th. van Doormaal (PvdA), dhr. 
E.A.W. Elbers (PvdA), mevr. G. van Binsbergen (CU), mevr. J.J. van 
Brakel (CU, plv) 

Commissiegriffier: Mevr. A.M.P. Claessen  
Afwezig: Dhr. R.J. Bax (CDA), dhr. J.H. Coopmans (GL) dhr. H. Bruggema 

(CU), dhr. J.J.G. Vreman (GBO), Dhr. R.L. Otter (CDA)   
Genodigd voor toelichting: Wethouders R. Mooij (7, 8, 9) en J. van Baal (10)      
 
Nr. Onderwerp: Besprokene/advies 

1. Opening: 
- Mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering. Hij zegt bericht van verhinde-
ring te hebben ontvangen van de heren Bax, Coopmans, Brugge-
ma, Vreman en Otter. De heren Bax en Bruggema laten zich ver-
vangen door mevrouw Versluis, mevrouw Van Brakel en de heer 
Langeveld.    

2. Vaststellen agenda Gelet op het vele publiek dat is gekomen voor agendapunt 7 wordt 
besloten dit onderwerp meteen te behandelen na dit agendapunt.    

3. Ingekomen stukken:  
 

Er zijn geen ingekomen stukken.  

4.  Vaststellen advieslijst commissie 
Ruimte van 11 mei 2011 

Tekstueel: 
Geen opmerkingen

1
.  

N.a.v.: 
D66 refereert aan het voorstel van GBO op pagina 2 met het 
verzoek om het onderwerp megastallen te agenderen voor deze 
commissie.  
De voorzitter zegt na instemming van de commissie dit onderwerp 
op te nemen als actiepunt. Er zijn inmiddels schriftelijke vragen 
gesteld. Een mogelijkheid is om de antwoorden op die vragen te 
zijner tijd te agenderen.  
 
De advieslijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
Actiepuntenlijst: 
Actiepunt 11/03 (commissie bijpraten over de stationsomgeving 
Zetten-Andelst): afgehandeld (ruimtelijke visie stationsgebied 
Zetten-Andelst is op 30 maart 2011 in de commissie 
besproken). Om de vinger aan de pols te houden blijft het op 
verzoek van de commissie toch als actiepunt op de lijst staan met 
als nieuwe plandatum maart 2012.  
 
Actiepunt 07/17 (Rijksweg Zuid 39/41): Wethouder Van Baal deelt 
mee dat de rechtbank op 24 mei jl. het ingestelde beroep onge-
grond heeft verklaard.      
Actiepunt 10/01 (Programma Hoogfrequent Spoor wat betekent dit 

                                                           
1
 Na afloop van de vergadering kwam GL met de vraag om de volgende opmerking die is gemaakt tijdens de 

vergadering van 11 mei 2011 alsnog toe te voegen aan de advieslijst: pagina 5 (memo Railopstapppunt) ‘Als 

aanvullende eis te stellen dat het ROP binnen de grenzen van het CUP moet vallen’.   
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voor Overbetuwe?): Wethouder Witjes meldt dat er op dit moment 
weinig te melden valt. Het ministerie van Infrastructuur en Milieu 
werkt de komende maanden in samenwerking met ProRail aan de 
verdere uitwerking van PHS. Voor de laatste stand van zaken ver-
wijst naar de volgende site: www.ijssellijn.nl. Op deze site is o.a. 
een pdf te vinden met antwoorden van het ministerie van I&M op 
veelgestelde vragen.   
 
Actiepunt 11/04 (evaluatie gladheidsbestrijdingsplan): er volgt 
binnenkort een memo.   

5. Vaststellen evaluatielijst De evaluatielijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  
6. Rondvraag. D66 merkt op dat er in de commissie geregeld een ontwerp-BP op 

de agenda staat. De fractie stelt voor een modus te vinden om de 
commissieleden te betrekken bij de opstelling van het voorontwerp. 
Wethouder Van Baal waarschuwt de commissieleden voor een 
traject waarbij de commissie gedetailleerd gaat sturen voordat 
zienswijzen van inwoners bekend zijn en meegewogen kunnen 
worden. Ondanks de kritische uitlating van de wethouder wordt toch 
besloten het voeren van een discussie over het voorstel van D66 
als actiepunt op te nemen. 
 
Verder haalt D66 een uitspraak aan van het Europese Hof over een 
MER-procedure waarbij Nederland door het Hof op de vingers is 
getikt. Het Hof oordeelde dat in feite elk traject MER-plichtig is 
waarbij het bevoegd gezag een afweging kan maken wanneer wel 
en wanneer geen MER-procedure toe te passen.  
Wethouder Van Baal antwoordt dat wij als gemeente toetsen aan 
de MER-richtlijn.   

7. Gewijzigde vaststelling 
bestemmingsplan Buitengebied 
De Park 10.  
 
Reden agendering:                                              

-  Spreekrecht publieke tribune; 
-  De commissie wordt gevraagd   
   besluitvorming in de raad voor  
   te bereiden. 
 

De volgende personen spreken in: 
- De heer G. Selman 
- Mevrouw L. van Manen 
- De heer Loozen 
- De heer H. Meussen, namens stichting Boerderij Lingezegen 
Zie bijlagen voor hetgeen de insprekers hebben gezegd.  
 
De voorzitter geeft het voorstel in bespreking.  
 
De commissie heeft de volgende vragen/opmerkingen: 
- De zienswijzen worden vrij gemakkelijk weggeschreven. 
- Goede stap om het aantal grote evenementen met max. 50.000 

bezoekers te reduceren van vijftien tot één.  
- Geluidsoverlast is afhankelijk van het type evenement dat 

plaatsvindt.  
- Is het correct dat aanvankelijk alleen werd gesproken over 

kleinschalige extensieve recreatie? 
- Wat zijn de consequenties als we het terrein anders invullen 

(financieel en bestuurlijk richting provincie en andere betrokken 
gemeenten)? 

- Is er wel behoefte aan een evenemententerrein?   
- Niet akkoord met de invulling van het evenemententerrein. 
- Akkoord met de vestiging van Boerderij Lingezegen in het plan. 
- Wie wordt eigenaar van de Boerderij? Gemeente of Parkorgani-

satie? 
- Meeste zienswijzen hebben betrekking op de invulling van het 

evenemententerrein. 
- Zorgen over verkeersafwikkeling/ontsluiting; belasting omliggende 

wegen en woonwijken.   
- Extra ontsluitingsweg wel erg kostbaar! 
- Draagvlak ontbreekt! Omwonenden mogen niet de dupe worden.  
- Benieuwd naar het beeld van het college bij de activiteiten die op 
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het evenemententerrein kunnen gaan plaatsvinden. Hoe wilt het 
college het terrein ingevuld zien? Hoe ga je e.e.a. realiseren?      

- Zorg eerst voor verwerving van de gronden alvorens een BP vast 
te stellen!  

- Positief over evenementen in het Park. Twijfels over grootschalige 
evenementen.  

- Deelgebied is in de structuurvisie aangewezen als terrein voor 
kleinschalige evenementen. Positief over kleinschalige evene-
menten die voldoen aan lokale behoefte.  

- Geopperd wordt het idee om met omwonenden voor de 
vaststelling van het BP te praten over acceptabele activiteiten en 
bezoekersaantallen. 

 
Wethouder Van Baal begint zijn verhaal door te zeggen dat er een 
zogenaamd postzegelbestemmingsplan voorligt. Bij dit BP gaat het 
over Boerderij Lingezegen, verplaatsing van een agrariër en de 
invullingen van het evenemententerrein. Zoals iedereen heeft 
kunnen lezen, is het aantal grote evenementen drastisch terugge-
bracht. Hij legt uit het belang van begrenzing van evenementen in 
het BP. Je kan nooit meer toestaan dan dat in het BP is opgeno-
men. Hij zegt dat de insprekers terecht hun zorgen hebben geuit. 
Hun zorgen zijn ook onze zorg. De insteek is om zorgvuldig met de 
omwonenden om te gaan. Op grond van de Algemene Plaatselijke 
Verordening

2
 (APV) kan overlast worden ingeperkt (tijden, dBA, 

etc.). Hij benadrukt dat je in een APV-vergunning heel veel zaken 
op voorhand kan vastleggen die te maken hebben met de aard van 
de evenementen. Park Lingezegen is bedoeld voor de circa 
700.000 inwoners in de regio. Voor elk evenement dat plaatsvindt is 
een vergunning nodig op grond van de APV. Als het evenementen-
terrein er nu niet komt op grond van het voorliggende BP, wordt het 
bij de algehele BP-procedure van Park Lingezegen meegenomen. 
Een evenemententerrein in een BP biedt rechtszekerheid c.q. 
bescherming. Als de maximale grens van het aantal en de omvang 
van de evenementen niet begrensd is in het BP, wil dit niet zeggen 
dat er geen grote evenementen kunnen plaatsvinden. Wij weten 
niet welke evenementen op ons afkomen. Wij weten wel wat 
maximaal toelaatbaar is voor dit terrein. Over de verkeerscirculatie 
merkt Van Baal op dat het verkeer tijdig zal worden afgevangen, 
waardoor het niet de wijk in kan gaan. Verder meldt hij dat de 
verwerving van de gronden niet in alle gevallen voor vaststelling 
van het BP kan worden afgerond. Bij het voorliggende postzegel-
bestemmingsplan zijn echter alle betrokken gronden verworven. 
Boerderij Lingezegen zal worden bestemd als maatschappelijk 
vastgoed. De Boerderij blijft wel zelf verantwoordelijk voor het 
beheer en het onderhoud.               
 
De heer Koppenaal, projectleider Park Lingezegen, zegt dat die 
extra ontsluitingsweg niet alleen wordt aangelegd voor het 
evenemententerrein maar ook ter bevordering van de reguliere 
circulatie van het Park. Die weg (in casu een fietstunnel die ook 
geschikt is voor hulpverleningsvoertuigen) is voor de structuur van 
het Park een essentieel gegeven.   
 
De heer Zijlman en mevrouw Van Manen maken na instemming 
van de commissie gebruik van hun spreekrecht in tweede termijn.   
 

                                                           
2
 Zie voor de APV de website van gemeente Overbetuwe. Ga naar www.overbetuwe.nl→zie rechter kolom: Ga 

snel naar…‘gemeentelijke verordeningen’→klik op openbare orde en veiligheid→klik vervolgens op APV 2011 

en tot slot op de verordeningstekst.     
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Vragen/opmerkingen commissie in tweede termijn: 
- Het BP moet dus worden gezien als toetsingskader voor 

evenementen.  
- Wat zijn de waarborgen die geboden worden om de overlast 

binnen de perken te houden? 
- Wethouder Mooij heeft ooit gezegd dat er pas een BP wordt 

vastgesteld als er financieel en procedureel zekerheid is.  
- Willen we evenementen maximeren naar bezoekersaantallen? 
- Hoe externe factoren borgen? 
 
Wethouder Van Baal zegt toe, gelet op de ongerustheid bij zowel 
de omwonenden als de commissieleden en de insprekers, de 
evenementen vooraf met een klankbordgroep te monitoren en na 
afloop te evalueren.  
 
De commissie adviseert dat het voorstel kan worden doorgeleid 
naar de raad. Op verzoek van de commissie zal het als 
bespreekpunt worden geagendeerd voor de raadsvergadering 
van 28 juni 2011.     

8.  Verzoekbesluit tot onteigening. 
 
Reden agendering:                                              

-  Spreekrecht publieke tribune; 
-  De commissie wordt     
   gevraagd besluitvorming in  
   de raad voor te bereiden. 

De commissie adviseert dat het voorstel kan worden doorgeleid 
naar de raad. Op verzoek van de commissie zal het als hamerstuk  
worden geagendeerd voor de raadsvergadering van 28 juni  
2011.         
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9.  Intentieovereenkomst 
duikcentrum Park Lingezegen. 
 
Reden agendering:                                              

-  Spreekrecht publieke tribune; 
-  De commissie wordt     
   gevraagd besluitvorming in  
   de raad voor te bereiden. 
 

De volgende personen spreken in: 
- De heer E. Holleman 
Zie bijlagen voor hetgeen de inspreker heeft gezegd. 
 
De commissie heeft de volgende vragen/opmerkingen: 
- Waardering voor het feit dat de raad in de voorfase erbij wordt 
  betrokken. 
- Het is de moeite van het onderzoeken waard. 
- Is de gemeente, horende inspreker Holleman, een dergelijk plan  
  uit het verleden bekend? En zo ja, wat is daarmee gebeurd? 
- Wees terughoudend met initiatieven zoals dit. 
- Zorgen over de ontsluiting. 
- Goede trekker voor het Park. 
- Erg ambitieus plan. 
- Uitgangspunt Park is kleinschalige extensieve recreatie.  
- Er is een andere plek, de Eisenhowerplas, die zich prima leent  
  voor een dergelijk duikcentrum.  
- Sluit geen intentieovereenkomst. 
- In zijn algemeenheid positief over dit particulier initiatief. 
- Als er al een plan ligt voor een duikcentrum, waarom kan dat plan  
  niet en dit plan mogelijk wel?   
 
Wethouder Van Baal zegt dat er lang geleden een ondernemer is 
geweest met een vergelijkbaar initiatief. Iedereen die initiatieven 
heeft voor het Park kan die voorleggen aan het college en de 
Parkorganisatie. Mensen en ondernemers die in het Park wonen 
krijgen zelfs voorrang. Van Baal zegt zich dat het initiatief uit het 
verleden nooit aan de Parkorganisatie of het college is voorgelegd.  
Verder merkt hij op dat de ontsluiting van het duikcentrum via de 
bestaande infrastructuur kan. Tot slot zegt hij dat het een niet het 
ander blokkeert.  
 
De heer Holleman maakt na instemming van de commissie gebruik 
van zijn spreekrecht in tweede termijn.  
 
De commissie adviseert dat het voorstel kan worden doorgeleid 
naar de raad. Gelet op de vragen die bij de commissie nog leven 
over het door de heer Holleman genoemde initiatief, zal het voorstel 
als bespreekpunt worden geagendeerd voor de 
raadsvergadering van 28 juni 2011. 

10. Gewijzigde vaststelling 
bestemmingsplan Sportcomplex 
de Pas.  
 
Reden agendering:                                              

-  Spreekrecht publieke tribune; 
-  De commissie wordt     
   gevraagd besluitvorming in  
   de raad voor te bereiden. 

De voorzitter verwijst naar de schriftelijke inspreektekst van 
mevrouw E. Bakker die vandaag per mail is doorgestuurd  
 
De commissie adviseert dat het voorstel kan worden doorgeleid 
naar de raad. Op verzoek van de commissie zal het als hamerstuk  
worden geagendeerd voor de raadsvergadering van 28 juni 2011.  

11.  Sluiting. De voorzitter sluit de vergadering om 22.50 uur.  
 

Aldus besloten in de vergadering van 6 juli 2011. 
 
De commissiegriffier,   De voorzitter, 
 
 
A.M.P. Claessen   A. Noordermeer   
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ACTIEPUNTEN COMMISSIE RUIMTE 

Nr. ACTIEPUNT VOORTVLOEIEN
D UIT 

BIJZONDERHEDEN PLANDATUM 

07/ 
17 

Commissie bijpraten over o.a. 
het legalisatietraject en de 
ingediende klachten (Rijksweg 
Zuid 39 en 41).  
(pfh. J. van Baal)  

Commissieverga-
dering d.d. 05-09- 
07 (agendapunt 
12) 

 Alleen als er iets te 
melden valt. 

09/ 
11 

Vóór de ter inzage legging van 
het bestemmingsplan 
Buitengebied de commissie  
bijpraten.    
(pfh. J. van Baal)  
 

Commissieverga-
dering d.d. 25-11-
09 (agendapunt 6), 
06-01-10 
(agendapunt 10), 
03-02-10 
(agendapunt 4), 
02-06-10  
(agendapunt 4)    
28-02-11 
(agendapunt 4) 

Dit onderwerp was ge-
agendeerd voor de verga-
dering van 6 januari 2010 
maar is vanwege de tijd 
aangehouden en zal 
opnieuw worden geagen-
deerd na ontvangst van 
de inspraakreacties. Van-
af 21 januari 2010 zal het 
voorontwerp BP Buitenge-
bied voor een periode van 
6 weken ter inzage liggen. 
Zodra het inspraakverslag 
gereed (190 reacties 
otnvangen) is zal dit naar 
de commissie worden  
gestuurd.      

Oktober/november 
2010 (Pfh. heeft op 
28-02-11 toegezegd 
dat er een memo 
komt over de 
planning).  
 
Zie memo die op 29 
november 2010 naar 
de commissieleden is 
gemaild.   

 
10/
01 

Commissie bijpraten over PHS 
(Programma Hoogfrequent 
Spoor). Wat betekent e.e.a. 
voor Overbetuwe?   
(pfh. F. Witjes)  
 

Commissieverga-
dering d.d. 10-11-
10 (agendapunt 6),  
28-02-11  
(agendapunt 4)  

Agenderen op verzoek 
van de commissie. 

2
e
 kwartaal 2011 

10/ 
02 

Bespreken notitie over de te 
evalueren punten t.b.v. de 
evaluatie Kadernota Visie op 
Ruimte.  
(pfh. J. van Baal)  
 

Commissieverga-
dering d.d. 24-10-
10 (agendapunt 3) 

CU stelt i.o.m. de 
behandelend ambtenaar 
een notitie op. 

2
e
 kwartaal 2011  

10/ 
03 

Commissie bijpraten over de 
stand van zaken van 
stationsomgeving Zetten-
Andelst. 
(pfh. J. van Baal)  

Commissieverga-
dering d.d. 24-10-
10 (agendapunt 4) 
Commissieverga-
dering 08-06-11 
(agendapunt 4) 

Agenderen op verzoek 
van de commissie.  

maart 2012 

11/ 
02 

Notitie VVD 26-08-2010 
(communicatie Park 
Lingezegen) agenderen om te 
komen tot een richtlijn hoe te 
handelen bij grote projecten. 
  

Commissieverga-
dering d.d. 05-01-
11 (agendapunt 6) 

Agenderen op verzoek 
van de commissie. 
De heren De Waard en 
Hoekstra stellen samen 
een notitie op ter voor-
bereiding van de discus-
sie in de commissie. 

2
e
 kwartaal 2011 

11/
04 

Evaluatie 
gladheidsbestrijdingsplan 
(pfh. F. Witjes)  

Commissieverga-
dering d.d. 02-02-
11 (agendapunt 6) 

Agenderen op verzoek 
van de commissie.  

2
e
 kwartaal 2011 

11/
05 

Wanneer c.q. op welk moment 
moeten de indieners van een 
zienswijze worden geïnfor-
meerd? Is dit pas na vaststel-
ling van het rapport ziens-
wijzen door de raad of eerder? 

Commissieverga-
dering d.d. 02-02-
11 (agendapunt 7) 

Agenderen op verzoek 
van de commissie. 

2
e
 kwartaal 2011 
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11/
06 

Regionale programma’s 
bedrijventerreinen. 
(pfh. J. van Baal)  

Commissieverga-
dering d.d. 11-05-
11 (agendapunt 2) 

Dit onderwerp staat op de 
dynamische agenda van 
de Stadsregioraad.    
Agenderen op verzoek 
van de commissie. 

7 september 2011 

11/
07 

Discussie voeren over 
megastallen 
(pfh. J. van Baal) 

Commissieverga-
dering 08-06-11 
(agendapunt 4) 
Zie ook de 
commissievergade
ring van 11-05-11,  
agendapunt 4.   

Agenderen op verzoek 
van de commissie. 
Hierover zijn ook 
schriftelijke vragen 
gesteld. Verzoek is om de 
antwoorden op die vragen 
t.z.t. te betrekken bij de 
bespreking van dit 
onderwerp.     

Z.s.m.   

11/ 
08 

Discussie voeren over hoe 
commissieleden te betrekken 
bij de opstelling van een 
voorontwerp-BP?   
(pfh. J. van Baal) 

Commissieverga-
dering 08-06-11 
(agendapunt 6) 

Agenderen op verzoek 
van de commissie.  

Nog nader in te vullen. 

 


